

粉紅跑 PINK RUN.HK

主辦機構
The Organizer



HONG KONG HEREDITARY
BREAST CANCER FAMILY REGISTRY
香港遺傳性乳癌家族資料庫



「粉紅5公里慈善跑」 / 「粉紅高踭鞋慈善賽」家長/監護人同意書 Consent Letter of Parent/Guardian for "Pink 5K Run" / "Pink Heels Race"

本人_____是_____ (參賽者)之家長/監護人，本人同意其參加*『粉紅5公里慈善跑』/『粉紅高踭鞋慈善賽』，並確認其身體狀況適宜作賽。本人及參賽者清楚明白參賽的重要事項和潛在風險，現作出聲明及保證，本人及參賽者會遵守所有有關之活動規例和主辦機構香港遺傳性乳癌家族資料庫之臨時安排。倘於往返比賽場地或活動期間發生意外，包括財物損失或傷亡，本人及參賽者將承擔一切責任。主辦機構、各贊助機構及支援單位無須對此作出賠償或負上任何法律責任。若參賽者在活動期間因其緣故導致主辦機構任何損失，本人願意對主辦機構作出合理之賠償。本人同意所遞交資料將於活動期間由主辦機構授權之活動代理「Eastern Plan」代收及發放有關活動安排，亦授權予主辦機構選用任何有關此賽事之相片，錄影帶及賽事紀錄作任何合法用途。

I _____, being the parent/guardian of _____ (the Participant), hereby give permission for his/her participation in the * "Pink 5K Run" / "Pink Heels Race" and confirm that he/she is physically fit for the Run/Race. I and the Participant clearly understand the important notes and the potential risks of the Run/Race, and hereby state and confirm that I and the Participant shall comply to all relevant rules and regulations and other ad hoc arrangements or decisions made by the Organizer.

I and the Participant will be fully responsible and will not hold the Organizer, or any Sponsors and Supporting Organizations' responses for any accident of whatever kind, resulting in damage to or loss or destruction of personal properties, or for any death or injury during the Run/Race. I will make reasonable compensation for any loss or damage to the Organizer during the Run /Race due to the Participant's liability. I agree that the information is to be collected by "Eastern Plan Ltd" on behalf of the Organizer for dissemination of activity updates ONLY during the course of the event. I grant permission to the Organizer to use any photograph, video or any other record of the event for any lawful purpose.

* 請將不適用者刪去。Please delete where inappropriate.

家長/監護人 Parent/Guardian

參賽者 Participant

簽署 Signature

關係 Relationship

姓名 Name

姓名 Name

身份證明文件首 4 個數字 First 4 digits of ID Card

性別 Gender

手提電話 Mobile no.

日期 Date

備註Remarks :

參賽者如在賽事當日年齡仍未滿18歲，必須於10月22日或前遞交由其家長/監護人簽署的同意書。否則將被視作棄權；已繳交的報名費及捐款均不設退還及轉讓。請將簽妥的同意書以下列方法遞交：

電郵: enquiry@pinkrun.hk; 或 郵寄: 新界荃灣白田壩街5-21號嘉力工業中心A座8樓25室，信封面請註明「粉紅慈善跑」。

Runners who are below age 18 on event day must submit the "Consent Letter" signed by their parent/guardian by 22 October 2019. Otherwise, they will be considered abstained from the Run. Their enrollment fee and donation will not be refunded nor transferred. Completed letter can be submitted via

Email: enquiry@pinkrun.hk; or By post: Flat 25, 8/F., Block A, Hi-Tech Industrial Centre, 5-21 Pak Tin Par Street, Tsuen Wan, N.T. (Please mark "PINKRUN.HK" on the envelope)